
Woclawek, 24.M.2017

Damian Cheftniniak

Radny Rady Miasto

Pan

Marek Wojtkowski

Prezydent Miasta Woclawek

Interpelacja

Zwracam sie z proSbq o utwardzenie gruntu i zlikwidowanie
ok 30 metrowego pasa zieleni na ulicy Rysiej. pro$bE motywuje tym, ie w tej
okolicy jest zbyt malo miejsc parkingowych dla pracownik6w Miejskiego
Przedsigbiorstwa Komunikacji i dodatkowo powstaje nowe osiedle ,,chrob4y'', w
kt6rym zamieszka kilkadziesi4t rodzin, kt6re r6umiez bg4potrzebowa6 miejsc
do zaparkowania swoich aut.

A/T^/
Zpwuiniem



'i 3!; u G..

Urr
\

\\


